

Certificate

注册号: 016HN25E31298R0S
初次发证日期: 2025年08月14日
证书有效期至: 2028年08月13日



环境管理体系认证证书

兹证明

长沙金泰时仪器有限公司

环境管理体系符合GB/T24001-2016/ISO14001:2015 标准,适用于
医用和实验室用离心机的组装生产

统一社会信用代码: 914301007121650493
注册地址: 湖南省长沙高新开发区麓谷工业园A-28办公楼
经营地址: 湖南省长沙市高新区竹韵路62号办公楼

新世纪检验认证有限责任公司

总经理:



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C016-M



BCC 地址: 北京市东城区广渠门内大街45号5层45- (05) -02室
本证书在国家规定的各行政许可、资质许可有效期内使用有效
获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格, 此证书方继续有效
证书有效性可通过网站: www.bcc.com.cn 查询, 也可二维码查询
本证书信息可在国家认监委网站www.cnca.gov.cn 查询

Certificate

Certificate Number: 016HN25E31298R0S

Initial Issuance Date: 2025-08-14

Expiry Date: 2028-08-13



CERTIFICATE OF ENVIRONMENT MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATION

This is to Certify that the Environment Management System of
**CHANGSHA JINTAISHI INSTRUMENT CO.,
LTD.**

is in conformity with
GB/T24001-2016/ISO14001:2015 Standard, applies to
ASSEMBLY AND PRODUCTION OF MEDICAL AND LABORATORY
CENTRIFUGES

Unified social credit code:914301007121650493
REGISTERED ADDRESS:A-28 OFFICE BUILDING, LUGU INDUSTRIAL PARK,
CHANGSHA HIGH TECH DEVELOPMENT ZONE, HUNAN PROVINCE
OPERATION ADDRESS:OFFICE BUILDING, NO. 62 ZHUYUN ROAD, HIGH TECH
ZONE, CHANGSHA CITY, HUNAN PROVINCE

BCC Inc.

President:



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C016-M



BCC Address:Room 45-(05)-02, Floor 5, No.45 Guangqumennei Street, Dongcheng District, Beijing, CHINA. This certificate is valid within state - specified validities of administrative and qualification licensing.The effectiveness of this certificate shall be maintained by regular surveillance audit, the validity of the certificate can be inquired through www.bcc.com.cn or by QR code.The information of this certificate available for inquiry on CNCA's website: www.cnca.gov.cn.